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Włoska liga ma od dłuższego czasu duży problem z grą w europejskich

pucharach. Także wewnątrz włoskiej piłki występuje sporo problemów.

Niektórym ma zapobiec reforma rozgrywek, która planowana jest na sezon

2014/2015 lub 2015/2016. Serie A może powrócić do 18 zespołów, o czym

przekonywał prezydent FIGC, Giancarlo Abete.

 

- Od 2014 roku będziemy mieli 102 profesjonalne zespoły zamiast 132. Debata

dotyczy zespołów Serie A i Serie B, gdzie 22 zespoły to za dużo: dziś dochodzi się do

play-offów i jest 46 meczów. Oczekujemy zmian w Serie A, zawsze mówiłem, że 18

drużyn to prawidłowa liczba. Niemcy mają ligę z 18 zespołami. Małe i średnie

drużyny nie mają żadnego interesu w zmianie z 20 na 18 zespołów. Start w Serie A

oznacza 20-21 milionów tylko z praw telewizyjnych. Problemem jest mechanizm

spadków.
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